
From: Симеон Карталски  
Sent: Thursday, December 9, 2021 5:08 PM 
To: v.zaharieva@sofia.bg 
Subject: Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за организация на движението на 
територията на Столична община; 

 

Здравейте. Работя като таксиметров шофьор от 15год.,и всекидневно се сблъсквам с 

натовареният трафик, и задръстванията по софийските улици и булеварди. Постоянно 

клиентите ме питат, защо не караме в бус-лентите, а се редим в задръстванията заедно с 

останалите коли!? Остават неприятно учудени, особено чужденците, бързайки да хванат 

полет или да се придвижат бързо до бизнес среща, когато им кажа, че такситата нямат 

право да ползват бус-лентите въпреки, че плащат за по-луксозен,а и логично заради 

цената, по-бърз транспорт, както е в повечето държави!? Като професионален таксиметров 

шофьор, изминал стотици хиляди километри в градски условия смятам, че не ползвайки 

бус-лентите, дори допринасяме за невъзможният трафик, особено в час пик. Смятам, че е 

крайно време този проблем да бъде решен, и да бъде разрешено такситата, па макар и само 

когато са с клиенти, да можем да ползваме тази привилегия, защото все-пак и ние сме 

градски транспорт, и няма никаква логика този който плаща 10-15-20лв. за такси, да 

пристигне от точка А до точка Б по-бавно от този, който е платил цената на един билет за 

градски транспорт. Да се поучим от държавите, които се опитваме да настигнем. 

Благодаря. 
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